
Til Lin Tove Thommasen i Vaksdal Kommune 

 

  

Vi har solgt alkohol fjernbetjent via RMA butikkstyring og fysisk i butikk fra 1.11.2020. Det 

har fungert veldig bra. 

  

 Kontroll jmf. salgsløyve. Vi har hatt 2 tilsyn fra kommunen 27.11 og 16. april, med 0 

avvik. 

 I egen internkontroll så har vi hatt 1 hendelse(ikke egentlig et avvik, men en 

potensiell ting å være oppmerksom på videre) Se vedlegg. 

 

  

Kundene synes dette er en veldig god måte å handle på. Her får kundene handle når det 

passer dem ift. salgstider under god personlig individuell kontroll av oss via 

overvåkningssystemene (hvor vi har god kontroll på alt som skjer). 

Etter vår erfaring fungerer teknologien og våre rutiner etter intensjonen. 

  

  

Med beste hilsen 
Eksingedalen Snarkjøp 


